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Protokoll fra årsmøte i Karmøy Arbeiderparti 2019 
Kommunestyresalen, Karmøy rådhus - 8. februar 2019 kl. 18.00 

Åpning og konstituering 
Fungerende leder i Karmøy AP, Veronika Brekke Jakobsen, ønsket alle velkommen. 

Møtet ble startet med musikalsk innslag ved Emilie Røine Østebø. 

Fremmøtte: 30  

30 godkjent med tale-, forslag- og stemmerett. 

 

Innkalling og saksliste ble gjennomgått og enstemmig godkjent 

 

Valg av dirigent:  

Anne Ferkingstad – enstemmig valgt 

Valg av referent:  

Odd Mangor Einarsen – enstemmig valgt 

 

Ingen merknader til innkalling og dagsorden.  

 

Protokoll fra møtet signeres av Svein Andersen og Mathilde Hope Nes 

 

Dagens politiske bilde, ved ordfører Jarle Nilsen  
Ordfører Jarle Nilsen orienterte om dagsaktuelle politiske saker, både på den internasjonale, 

nasjonale og den lokale politiske arenaen. Internasjonale saker som Brexit kan komme til å 

berøre også oss i Norge. Norge og Storbritannia har handelsforbindelser som har vart i svært 

lang tid. I 2017 hadde Norge en handel med UK på 217 mrd kroner, hvorav over 40 mrd var 

handel mellom virksomheter i Rogaland mot det britiske markedet. Utviklingen i Brexit 

spørsmålet må vi følge med stor oppmerksomhet.  

I flere europeiske land vinner høyrekrefter fram, og det ser vi både i sentraleuropa og i 

skandinavia. Dette utfordrer den sosialdemokratiske bevegelsen og verdier vi står opp for.  

På den nasjonale arena har den politiske situasjonen internt i Krf, med deres valg om å gå inn 

i regjeringen Solberg, fått stor oppmerksomhet. Likestilling og kvinners rett til å bestemme 

over egen kropp, har fått et tilbakeslag med KrFs inntreden i regjeringen. Solberg regjeringen 

bærer preg av mange interne ulike syn, og det knyttes spenning til hvordan dette blir 

håndtert i fortsettelsen.  

For Aps del er det viktig å være konstruktiv, men tydelig i opposisjon på Stortinget. Vårt 

partis innstilling er å jobbe fram vår egen politikk og fremme våre syn på en ordentlig måte. 

Vår politikk er gjennkjennbar, og handler om at alle innbyggerne skal ha like rettigheter til 

offentlige tilbud, uavhengig av lommebok og inntekt.  

Til valgkampen skal vi være synlige der folk ferdes. Vi skal være stolt av hva vi har oppnådd av 

politiske resultater, og vise at vi har tro på vår egen kommune. Vi skal drive godt 

utviklingsarbeid av både kommunen og regionen vår.  
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Karmøy er den eneste kommunen i landet som har tre byer. I den anledning har vi satt i gang 

byutviklingsprosjekter i alle tre byene, basert på særtrekkene og mulighetene som ligger i 

hver av disse byene.  

Avslutningsvis er det viktig å mobilisere fram til valget, som er om 214 dager, og for å fritt 

sitere Kjell Ingolf Ropstad: «klarer vi å vinne ett valg, så klarer vi å vinne to!» 

Etter innlegget fra Jarle Nilsen kom det spørsmål fra salen og diskusjon om dagsaktuelle 

saker.  

 

Årsmelding for styret i Karmøy arbeiderparti 2018.  
Årsmelding ble gjennomgått av Anne Ferkingstad 

Merknader; Et sjette medlemsmøte mangler i referatet. Dette blir tilføyd.  

Årsmelding godkjent med merknad.  

 

Årsmelding fra kommunestyregruppen 2018 
Årsmeldingen ble gjennomgått av gruppeleder Svein H Andersen 

Merknader; ingen merknader 

Årsmeldingen godkjent. 

 

Årsmelding fra Aps kvinnenettverk 2018 
Årsmelding ble gjennomgått av Veronika Brekke Jakobsen 

Merknader; Ingen merknader 

Årsmelding ble godkjent. 

 

Årsmelding fra seniornettverket 2018 
Årsmeldingen ble gjennomgått av Helga Rullestad 
Merknader; ingen merknader 
Årsmeldingen ble godkjent.  

 

Regnskap 2018 
Regnskapet for 2018 ble grundig gjennomgått av kasserer Nils Arild Fjellheim.  
Revisorberetning fremlagt. 
Regnskap og revisjonsberetning enstemmig godkjent. 
 
Fondsmidler 
Fondet ble presentert av kasserer. 
Ingen merknader 
Fondsregnskapet ble enstemmig godkjent. 

 

Budsjett 2019 
Budsjett 2019 ble presentert av kasserer Nils Arild Fjellheim. 

Merknader; 

Inntil 400 000 av midler er satt av til valgkampen. 
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Det bør vurderes å bruke en ressurs til å markedsføre partiet på sosiale medier. Dette tas av 

valgkampmidler.  

Budsjett vedtatt, styret får fullmakt til fordeling av midlene til dette arbeidet etter de rammer 

som er gitt. 

 

Pause med enkel servering og bilder fra aktiviteter fra året som har gått.  

Etter pausen er vi 29 stemmeberettigede. 

 

Innkomne forslag fra medlemmer  
Alle forslagene følger vedlagt årsmøteprotokollen: 

Innen tidsfristen (som fremkom i innkallingen/annonseringen til årsmøtet) var det mottatt 

forslag til behandling. Alle disse forslagene var behandlet av styre og gitt anbefaling/forslag til 

vedtak.  

 

Forslag 1-13 fremmes av Espen Skare. 

1. Etterlønn til stortingsrepresentanter 

a. Styrets innstilling følges 

2. Tjenestebolig til Stortingsrepresentanter 

a. Styrets innstilling følges 

3. Stortingsrepresentantenes godtgjørelse 

a. Styrets innstilling følges 

4. Økning av antallet ubåter fra 4 til 6 

a. Styrets innstilling følges 

5. Kystkorvettene beholdes 

a. Styrets innstilling følges 

6. Andøya flystasjon 

a. Styrets innstilling følges 

7. Oppsigelse av kjøpsavtale for NH-90 helikopter 

a. Styrets innstilling følges 

8. Olavsvern 

a. Styrets innstilling følges 

9. Forsvarsbygg 

a. Styrets innstilling følges 

10. Rakettskjold 

a. Styrets innstilling følges 

11. Basepolitikken 

a. Styrets innstilling følges 

12. Eggdonasjon 

a. Styrets innstilling følges 

13. Pensjonsordning 

a. Styrets innstilling vedtatt og oversendes Rogaland arbeiderparti 

14. Forslagsstiller Bjørn Johannessen: Egenbetaling for lån og transport av kommunale tekniske 

hjelpemidler,  

a. Forslaget er reist i møtet og ikke behandlet i styret. Saken oversendes 

kommunestyregruppen for videre behandling.  
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15. Forslagsstiller Leif Arild Fjellheim: Universell utforming og skjenkebevilling i Karmøy 

kommune  

a. Forslaget oversendes kommunestyregruppen 

 

Bevilgninger 
Det er ikke innkommet noen søknader om bevilgninger.  

 

Valg 
Leder i valgkomiteen, Odd Mangor Einarsen, gjorde rede for arbeidet i komiteen og la frem 

innstillingen. Alle valg var enstemmige. 

Styret i Karmøy Arbeiderparti 

Leder: Jarle ”Sira” Nilsen – velges for 2 år 
1 nestleder: Veronika Brekke Jakobsen (ikke på valg) 
2 nestleder: Svanhild Lygre Andersen – velges for 2 år 
Sekretær: Sondre Sørheim – velges for 2 år 
Kasserer: Leif Arild Fjellheim (ikke på valg) 
Styremedlemmer: 
Christian Falnes – velges for 2 år 
Inger Elise Netland Kolstø – velges for 2 år 
Svein Helge Aamelfot – velges for 2 år 
Elora Sivertsen Stava - velges for 2 år 
 
Varamedlemmer: 
John Holvik – velges for 1 år 
Aina Budal – velges for 1 år 
Rune Kristiansen – velges for 1 år 
 

Utsendinger til representantskapsmøte i Rogaland AP: 
Representant:      Vara: 
Jarle Nilsen      Svein Aamelfot 
Jarle ”Sira” Nilsen     Lindsay Patricia Nilsen 
Veronika Brekke Jakobsen    Inger Elise Kolstø 
Mathilde Hope Nes     John Holvik 
 
Samarbeidskomiteen – AP/LO – nord-Rogaland 
Medlem:  
Jarle ”Sira” Nilsen     Vararep: Christian Falnes 
Svanhild Andersen     Vararep: Inger Elise Kolstø 
 
Utsendinger til årsmøte AOF: 
Delegat: Jarle ”Sira” Nilsen   Vararep: Svein Aamelfot 
  Veronika Brekke Jakobsen  Vararep: Svanhild Andersen 
 
Kvinnenettverk: Veronika Brekke Jakobsen 
 
Seniornettverk: Styret får fullmakt til å følge dette initiativet opp.  
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Revisorer: Anne Ferkingstad og Odd Mangor Einarsen  
 
 
Valgkomite 2019 
Odd Mangor Einarsen (leder) 
Anne Ferkingstad 
Robin Hult  
Styret får fullmakt til å supplere valgkomiteen.  
  
 
 
Årsmøtet hevet kl. 2100 
 
 
Referent: Odd Mangor Einarsen  Møteleder: Anne Ferkingstad 


